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Summary:

The old Arab critical theory continued to proceed according to the theory of the
poetry column, which is the formal and substantive construction of Arabic poetry,
and with the development of life and the friction of Arabs with dictionaries and
receiving the philosophical lesson, there were developments at the level of the
structure of poetry and called new concepts such as simulation and imagination, so
that Hazem Al-Qartajni crystallized these concepts and activated them in Arab
criticism, where he mastered the employment of what he derived and achieved a wide
extension.
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Résumé:

L’ancienne théorie critique arabe a continué a se dérouler selon la théorie de la
colonne de poésie, qui est la construction formelle et substantielle de la poésie arabe,
et avec le développement de la vie et la friction des Arabes avec les dictionnaires et la
réception de la lecon philosophique, il y a eu des développements au niveau de la
structure de la poésie et a appelé de nouveaux concepts tels que la simulation et
I’imagination, de sorte que Hazem Al-Qartajni a cristallisé ces concepts et les a
activés dans la critique arabe, ou il a maitrisé ’emploi de ce qu’il a dérivé et a réalisé
une large extension.
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